



## Tågarpsortens Ryttarförening Årsmöte 2025-02-27

### Protokoll

- 1) **Mötets öppnande.**  
Efter att alla fått en god smörgåstårta och kaffe eller te hälsade Gunilla Johansson alla välkomna och öppnade mötet.
- 2) **Val av ordförande för årsmötet.**  
Mötet valde Gunilla att hålla i ordförandeklubban under årsmötet.
- 3) **Anmälan av styrelsens val av sekreterare för mötet.**  
Styrelsen föreslog Åsa Larsson Stjernkvist som sekreterare.
- 4) **Upprättande av röstlängd.**  
Upprättas vid behov.
- 5) **Val av protokolljusterare och rösträknare.**  
Mötet valde Linda Celanders och Martina Axell rösträknare och protokolljusterare.
- 6) **Fastställande av dagordning.**  
Mötet fastställde dagordningen.
- 7) **Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst.**  
Den 13 januari blev årsmötet utlyst. Därmed har årsmötet blivit i laga ordning utlyst.
- 8) **Stadgeändring enligt SvRF**  
Inga ändringar.
- 9) **Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser samt fastställande av balansräkning.**  
Kassör Nelina Jönsson presenterade balansräkningen.  
Ordförande Gunilla läste upp delar av verksamhetsberättelsen, som medlemmarna fått ta del av.
- 10) **Revisorernas berättelse.**  
Nelina läste upp revisorns berättelse.
- 11) **Fastställande av balans- och resultaträkning.**  
Mötet beslutade att fastställa balans- och resultaträkning 2024.
- 12) **Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen.**  
Mötet beslutade att ge styrelsen för 2024 ansvarsfrihet.
- 13) **Fastställande av årsavgifter för nästkommande verksamhetsår.**  
Årsavgifterna för 2025 är oförändrade från 2024; aktiv medlem 450:-, familj 800:- + 65:- per familjemedlem, supporter 100:-.

signaturer: \_\_\_\_\_

**14) Övriga ärenden som enligt 15§ kan upptas till beslut på årsmöte (såsom Motioner)**

Inga motioner har inkommit

**15) Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter.**

Beslut om att styrelsen ska bestå av 4-6 st ledamöter och 2-4 suppleanter.

**16) Val av ordförande för föreningen.**

Mötet valde Gunilla Johansson till ordförande 2025 och 2026.

**17) Val av övriga styrelseledamöter jämte suppleanter.**

- a) Mötet valde Nelina Jönsson till kassör 2025
- b) Ulrika Jensen som ledamot för 2025 o 2026. Ros Marie Alverland som ledamot för 2025 o 2026. Kirstine Glargaard fyllnadsval som ledamot för Emma Håkansson 2025.
- c) Mötet omvalde sedan Per-Anders Algerbo till supplement för 2025 och nyvalde Helen Röiseth till suppleant för 2025.

**18) Fastställande av ungdomsledamot jämte personlig suppleant utsedd av ungdomssektion Lill-Tå.**

Mötet beslutade att Lill-Tå själva kan bestämma det..

**19) Fastställande av eventuella sektioner förutom ungdomssektionen (27§).**

Mötet beslöt att inga övriga sektioner behövs i vår lilla förening. Vi hjälps åt.

**20) Val av två revisorer och en revisorssuppleant.**

Mötet beslöt att styrelsen ska utse revisor.

**21) Beslut om antal ledamöter i valberedningen.**

Mötet beslöt att valberedningen ska bestå av 3 ledamöter.

**22) Val till valberedningen.**

Till valberedning 2025 valdes Martina Axell, Sofia Rönn och Linda Celander.

**23) Val av ombud till Ridsportförbundets och distriktets allmänna möten och ev. andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud.**

Mötet delegerade till styrelsen att utse representanter till nämnda möten.

**24) Övriga Ärenden**

- a) Förslag från styrelsen att för 2025 ska ett nytt koncept för klubbmästare testas:

Dressyr: ryttare får välja program och tävlar sedan bara mot respektive kategori.

Hoppning: ryttare väljer höjd och ska rida 2 rundor på så lika tid som möjligt.

- b) Förslag från styrelsen att instifta ett Vandringspris, Årets championat (resultat enligt TDB räknas) samt Årets Tågarpare (utses efter nominering och motivering)

- c) För 2025 är flera olika lag anmälda i hoppning, dressyr, fälttävlan och den nya WE-cupen!

- d) Vecka 33 är det SM i fälttävlan på vår klubb och många funktionärer behövs i olika positioner!

- e) Även vecka 12 och 14 är det fälttävlanstävlingar på klubben som behöver funktionärer

- f) Fråga från en ny medlem: Är det tillåtet att rida i ridhuset utan huvudlag, om man är enda ekipaget där? Svaret är ja.

- g) Fråga från mötet om det kommer att anordnas någon Pay´n´cross under året. Svaret är ja mycket troligt!

signaturer: \_\_\_\_\_

- h) Information om att terrängbanan kommer vara stängd för terrängträning mellan tävlingarna v 12 och 14. Terrängbanan stänger nästa vecka inför tävling.
- i) Klubbjackor fanns att prova för beställning för de som vill ha.

**25) Prisutdelning till våra klubbmästare.**

**26) Sammanträdets avslutande.**

Ordförande tackade alla medlemmar som kommit och avslutade mötet!

---

**Gunilla Johansson**  
Ordförande

**Åsa Larsson Stjernkvist**  
Sekreterare

---

**Linda Celanders**  
Justerare

**Martina Axell**  
Justerare

signaturer: \_\_\_\_\_